
Referat skolebestyrelsesmøde 22. februar 2024 

Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Torsdag d. 22. februar 2024 
kl. 17.00-19.00 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Charlotte Lindtner 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand  
Næstformand elevrådet  
 
 
 
 Andre inviterede: 

 
 
 
 

Afbud: Ebru 
 
 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 25 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
Skoleledelsen 
 
Elevrådet 

 
Andre medlemmer 

 Formanden: Ros til Michael. Der er en plan for, hvis 
der sker noget lign. de sager, der kører i medierne 
lige nu, hvilket skaber tryghed.  
Spørgsmål ang. venskabsklasser og samarbejde ml. 
Kollund og Lyreskovskolen. Der er nedsat en 
arbejdsgruppe omkring venskabsklasser til 
kommende skoleår. 
Ønske om at elevrådsmøderne ligger op til 
skolebestyrelsesmøderne, og rigtig dejligt at 
elevrådsrepræsentanterne er med til mødet.  
 
Skoleledelsen:  

 Skolebestyrelsesvalg:– planen for afvikling er 
lagt. Der er flere kandidater, der ønsker at 
stille op. Der skal afholdes opstillingsmøde. 
Hvis der bliver kampvalg, går der en ny 
proces i gang med elektronisk valg. 



 I udskolingen: Bordtennisborde er et hit, der 
er snak om at købe to mere. Måske mest for 
drengene.  

 Emneugen kæmpe succes, mange forskellige 
ting i gang. 6. årgang spillede teater – ønske 
om en fast tradition. Tanker omkring at lave 
en skolefest, hvor det er 8. årgang, der står 
for det for at tjene penge til lejrskole.  

 To El-ladestandere sættes op ved skolen.  

 I gang med time- og fagfordelingen. Michael 
bliver tovholder for fagfordelingen og 
opgaveoversigter til kommende skoleår.  

 Bøvlet med lys ude på cykelstierne, så det 
arbejdes der på.  

 Der kigges på ringeklokken i udskolingen, så 
den kan høres over det hele. 

 En opsigelse fra en lærer i grundskolen. Der 
skal slås en stilling op. 

 Overenskomstforhandlingerne i gang, hvor 
der kommer en lønstigning. Spændt på, hvad 
det får af betydning for skolens økonomi.  

 Fokus på karakterer i udskolingen samt 
”læseferien”   hjælpe med at gøre klar til 
prøverne. To ansatte til at hjælpe de elever, 
der kæmper med eksamensangst. 

 Uni-login bliver udfaset, først for 
medarbejderne, derefter for eleverne. 

 Der har været en periode, hvor skolen har 
haft besøg af tidligere elever om 
eftermiddagen, så Michael og Allan har 
været rundt og snakke med dem og har også 
sendt dem væk. 

 Busser og maskiner er solgt, hvor vi har fået 
100.000 ind.  
 

Elevrådet:  

 Orientering fra Fælles elevrådet om, at der 
er åbnet op for skolernes grønne pulje. Her 
kunne vi som skole søge til nogle ting til 
skolen.  

 Pulje til elevrådet, hvor et termometer 
kunne synliggøre, hvor meget der bliver 
brugt på at reparere. Overskuddet kan 
bruges til klasserne.  

 De største ønsker fra elevrådet er nye stole 
og borde samt computere. Der bliver købt 
nogle computere.  



 Ønske om at købe nogle adapterstik til 
årgangene i forhold til brug af Macbooks. 

 Egen trivselsundersøgelse næsten færdig 
med grundskolen og skal så videre i 
udskolingen. Opsamling med Michael.  

 

2 10 Retningslinjer for elevers 
adfærd 

Michael Gennemgang af dokumentet samt orientering om at 
det sendes ud til alle forældre. Korrekturlæsning skal 
lige laves.  

3 20 Afkortning af skoledagens 
længde 

Michael Vi søger om yderligere afkortning af skoledagen. 
Det er forskelligt for de forskellige faser. 
Frokostpausen gøres 10 min. kortere samt pausen 
kl. 14.00 laves til en 5- minutters pause.  
Ønsket er at veksle timerne om til to-lærertimer. 
Skolebestyrelsen bakker op om dette. 

4 25 Lejrskoler og valghold, 
herunder valghold skitur. 
Beslutning 

Michael Lejrskole på 3., 5., 7. og 9. årgang.  
Antal overnatninger: 
3. – 2 overnatninger 
5. – 2 overnatninger 
7. – 3 overnatninger 
9. – 4 overnatninger 
9. årgangs tur bliver en skolerejse, og to valghold 
der understøtter at tjene penge til skolerejsen.  
Lejrskole for centeret er man ved at kigge på.   

5 20 timefordelingsplan 
 

Michael Gennemgang af timefordelingsplanen for 24-25.   
Planen er godkendt af skolebestyrelsen.  

6 10 Evt.  Ønske om at lægge møderne på skiftende dage evt. 
først til det nye skoleår. 

7 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

 2 Punkter til næste møde  Princip om mobiltelefon 
 
 

 


